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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2017/18:1088 Böneutrop

I Växjö pågår just nu en livlig debatt om huruvida böneutrop ska tillåtas eller 
inte. Debatten har även blivit en riksfråga och engagerar många. Ärendet har 
uppkommit till följd av imamens ansökan till polisen om böneutrop från Växjös 
moské, och kommunens miljö- och hälsovårdsnämnd har fått ansökan tillsänd 
sig för att bedöma ljudnivån. Det blir alltså ett bullerärende.

I Sverige råder religionsfrihet, det vill säga att alla har rätt utöva sin religion. 
Detta är reglerat i regeringsformen som är en del av vår grundlag. Sverige är ett 
sekulariserat land där religionen inte har en så framträdande roll längre. För 
många innebär religionsfrihet också frihet från religion och religiösa inslag i 
samhället. 

I FN:s förklaring om religionsfrihet står att rätten att tro ska skyddas – och även 
rätten att inte tro. Där står också att man aldrig under några omständigheter får 
tvinga på någon en religiös åskådning eller underkasta sig religiösa påbud. Med 
hänsyn till säkerhet, ordning och andras fri- och rättigheter kan friheten att 
utöva sin religion under vissa omständigheter inskränkas. 

Frågan om böneutrop torde alltså vara större än ett kommunalt bullerärende. 
Det finns inget som säger att böneutrop måste finnas, och i de flesta kommuner 
där moskéer finns har man valt att avstå från böneutrop. Men man kan anta att 
fler kommer att ansöka om att få ha böneutrop när fler moskéer byggs. 

Med anledning av detta vill jag fråga kultur- och demokratiminister Alice Bah 
Kuhnke:

 

Hur ser ministern på frågan om att tillåta böneutrop i Sverige? 

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-23
Besvaras senast
2018-04-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


